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Spoštovani g. Primož Štrajhar, 

zahvaljujemo se za vaš oris dogajanja na 17. redni seji Občinskega sveta Občine Cerklje na 

Gorenjskem (6.  september 2017), ki ste si ga, kot navajate sami, ogledali v delu, kjer smo imeli 

razpravo o ženskem nogometu. 

V vašem elektronskem sporočilu navajate nekaj vaših mnenj in ugotovitev, ki pa ne držijo in 

terjajo pojasnilo.  

Uvodoma je potrebno pojasniti, da smo »o ženskem nogometu« razpravljali v okviru redne 

točke dnevnega reda – svetniška vprašanja in pobude.  

Namreč, iz uradno dostopnih podatkov je razvidno, da se je ustanovila nova ženska 

nogometna ekipa, registrirana pod ŠRD Cerklje (ustanovljena marca 2017), ki v 1. SŽNL 

tekmuje pod imenom ŽNK Cerklje. G. Ivo Korošec je, v zadnjih Novicah izpod Krvavca (št. 3, 

september 2017), med drugim, zapisal takole: »V času počitnic se je ženski del ekipe odcepil 

od matičnega kluba in se priključil samostojni pravni osebi ŠRD Cerklje, v jesenskem delu 

prvenstva pa nastopajo pod imenom ŽNK Cerklje«. 

Naj pojasnimo, razpravljali smo o transparentni in namenski porabi sredstev, ki so bila NK 

Velesovo dodeljena na podlagi oddane in ocenjene vloge, ki jo je obravnavala  občinska 

Komisija za negospodarstvo in je dodelitev sredstev na seji  potrdil občinski svet. Proračunski 

porabnik sredstev je namreč zakonsko obvezan dodeljena sredstva namensko porabiti. V 

nasprotnem jih je dolžan vrniti. Enostavno pravilo, ki velja za vsa društva in klube oz. druge 

pravne osebe, ki sredstva pridobijo na podlagi vloge in sklepov Občinskega sveta. 

Ključno vprašanje je: kako bo NK Velesovo izvedlo program tekmovanja žensk v prvi 

nogometni ligi, za kar so zaprosili in s sklepom prejeli namenska sredstva, če pa ženske ekipe 

članic ni več v sestavu kluba?  

Sicer se  zdi sila zanimivo, kako ste razvili svoje videnje zgodbe v smislu vmešavanja politike v 

nogomet ter nam celo očitate kanček obračunavanja z županom.  Zakaj, čemu naj bi to služilo 

občankam in občanov, katerih dobrobit zastopamo svetniki?  Vedno smo in bomo za  izvedbo 

dobrih projektov, ki služijo v najvišje javno dobro naše skupnosti, a smo hkrati tudi  zagovorniki 

zakonite in poštene igre, enake do vseh. Cilj nikoli in nikjer ne opravičuje uporabe vsakršnih 

sredstev in načina. 

Zapisali ste »politiko na stran«,  s čimer se absolutno strinjamo. Ne gre za politiko, temveč za 

zakonsko dolžnost občinskega funkcionarja, ki je zavezan k skrbnem ravnanju s proračunskimi 

sredstvi. Ne vemo sicer koliko poznate delovanje lokalne samouprave, a ena izmed nalog in 

pooblastil Občinskega sveta (in posameznih svetnikov) je, da opravljajo tudi vlogo nadzora. 

Kar npr. še posebej velja za Jaka Ciperleta, ki je član Komisije za negospodarstvo, ki sredstva 

razdeljuje in nadzoruje namensko porabo.  Verjamemo, da se bodo po tem zgledu podobno 

aktivno vključevali tudi ostali člani komisije in zadevo strokovno proučili.  

Očitate nam, da je »smešno, da pridete na sejo tako nepripravljeni«. G. Štrajhar, nam pa se 

vaša trditev ne zdi prav nič smešna. Namreč, če bi pogledali dnevni red, bi se seznanili o katerih 

točkah smo razpravljali v okviru dnevnega reda, o njih prejeli gradivo in ga temeljito proučili. 

Posamezni svetniki sicer za pripravo na sejo porabimo različno časa, a če ta čas skušamo 
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ovrednotiti ter dodamo še čas, ki smo ga porabili za pripravo tokratnih svetniških vprašanj 

(objavljena so pri dnevnem redu), zagotovo lahko govorimo najmanj o »nekaj šihtih«. V okviru 

svetniških vprašanj smo preverjali splošno ozadje: namreč Občina Cerklje je lastnica objektov 

in igrišč, ki jih je evidentno že uporabljalo ŽNK Cerklje za igranje tekem. Glede na dejstvo, da 

se občinsko premoženje daje v najem interesentom pod točno določenimi pogoji (pravilnik, 

cenik) nas je zanimal obstoj pravnega razmerja med Občino Cerklje in ŠRD Cerklje, za kar pa je 

občinska uprava oz.  župan, zagotovo pravi naslov.  

Z vašimi trditvami diskvalificirate naše napore za razvoj športa v Cerkljah in blatite našo čast 

ter dobro ime  ko pravite: »Iz zgornjega je videti samo, da želite Jaka Ciperle, Luka 

Štumberger in Marko Bolka povoziti ženski nogomet že v osnovi in oblatiti župana, ker ni 

imel informacij, ne pa konstruktivno delovati za ženski nogomet. Zanima vas denar, ki 

pa nam ga ne mislite dati oz., če bi bilo v vaši moči nam ga ne bi dali in se trudite že v osnovi 

uničiti samostojno pot ženskega nogometa.« 

V zadnjem tednu smo bili posamezniki svetniki deležni neutemeljenih očitkov s strani občanov, 

ki, glede na njihovo interpretacijo, izhajajo ravno iz vašega pisanja oz. vašega videnja okoliščin. 

Zahtevamo, da navedete konkretna  dokazila, kdaj smo se, kot posamezniki ali pa kot 

skupina, trudili povoziti ženski nogomet!  

Trdimo, da je ravno nasprotno, vsi sopodpisani (Jaka, Luka in Marko) zagotovo podpiramo 

nogomet tako v širšem smislu, kot tudi ženski nogomet. Naj navedemo zgolj nekaj dokazil: 

• Prav za vse sklepe Občinskega sveta, ki se nanašajo na financiranje športa, vključno z 

nogometom oz. NK Velesovem, smo glasovali pozitivno. 

• Prav tako smo podprli predlog župana, da se vsi trije športni klubi, ki so v pretekli sezoni 

nastopali v višji ligi, dodatno financirajo v višini skupaj več kot 50.000 EUR. 

• Aleksandra Česen, ki je nekdanja igralka ženske nogometne ekipe NK Velesovo, je 

pravkar prejela Malo plaketo Občine Cerklje na Gorenjskem, kot uspešna mednarodna 

sodnica. Predlog za nagrado sem vložil Marko Bolka s svetniško skupino Lista Za Vas. 

• Pred dvema letoma smo se občinski svetniki odzvali na povabilo NK Velesovo in ob 

občinskemu prazniku odigrali prijateljsko nogometno tekmo, pri čemer smo za 

občinske svetnike igrali prav vsi svetniki, ki jih poimensko navajate. 

G. Štrajhar, naj vas podpora za gradnjo pokritega igrišča ne skrbi, škoda, da si seje niste ogledali 

v celoti, namreč točki Rebalans proračuna, smo ponovno razpravljali tudi o tem. Sicer so se 

sredstva za projekt v letu 2017, na županov  predlog , zmanjšala za nekaj deset tisoč evrov, a  

v tej fazi  ima projekt polno podporo celotnega občinskega sveta.  

 

Marko Bolka želim odgovoriti še na vaša vprašanja oz. trditve.  Zanima me in prosim g. Bolka 

za odgovor ostalim svetnikom, kaj je težava, da mi ne bi tekmovali in na čem temelji ta navedek, 

saj smo izpolnili vse zahtevane pogoje za tekmovanje, zahtevane s strani NZS. Bolka:  Z moje 

strani seveda ni prav nobene težave, da tekmujete, a dejstvo je, da ŠRD Cerklje ni in ne more 

biti pravni oz. tekmovalni naslednik NK Velesovo, gre za novo formirano društvo, in ekipo. 
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Drugo vprašanje za g. Bolko: Kaj bi ŠRD Cerklje poročal komisiji, če ŠRD Cerklje ni dobil 

nobenih sredstev od Občine Cerklje in na kaj konkretno naj bo komisija pozorna? Bolka:  Moja 

trditev se nanaša na NK Velesovo, kot prejemnika namenskih sredstev na podlagi razpisa, 

vloge in sklepa. ŠRD Cerklje nisem imenoval, niti imel v mislih. 

Tako me zanima v čem je sporno, da ne bi mogli »pucati« zapotrebe društva pozavn? Bolka:  

Izjavo je potrebno razumeti v širšem kontekstu, namreč sam nisem član godbe in če bi godba 

prejela namenska sredstva za vzdrževanje glasbil, jih ne morejo enostavno prenesti na tretjo 

osebo, razen seveda, če je posel zapisan v pogodbi o dodelitvi sredstev.  

Jaka Ciperle, odgovarjam na vaše navedbe …: Tudi ta navedek mi je zanimiv: "Več kot očitno 

imajo interes po teh sredstvih, ki so bila namensko NK Velesovo dana za ženski nogomet, tko ne 

more it. Tko da to mislim, da vam je dost jasno naprej."  Če iz tega navedka sklepam oz. ga prav 

razumem govori g. Ciperle da ŠRD kaže interes po teh sredstvih, ki jih je NK Velesovo dobilo od 

Občine. Upam, da še enkrat pogleda posnetek kar je povedal, ker je šel v njem čez vse mere 

dobrega okusa. S to navedbo je pokazal, da ni za šport v Cerkljah, saj v svojih navedbah očitno 

blati ime in prihodnost društva.«   Ciperle: Prosim  za pojasnilo svojih neresničnih navedb in na 

kakšen način ste  prišli  do njih. Doslej se je ženski del nogometa znatno financiral tudi iz 

proračunskih sredstev, ki jih je NK Velesovo prejemal na podlagi vlog oz. sklepov na razpisih 

za sofinanciranje programov športa. Glede na dejstvo, da šport v občini podpiram, ne nazadnje 

sem tudi sam aktivno tekmoval v nogometu in košarki, sem zagotovo zaskrbljen, kako bo klub, 

ki celo nosi ime občine, uspešno tekmoval v prvi ženski nogometni ligi. Pravilnik, ki ureja 

področje financiranja športa, postavlja pred pogoj, da je klub registriran v občini najmanj eno 

leto, preden lahko kandidira za sredstva, zato me zanima kakšna je strategija kluba na 

področju pridobivanja proračunskih sredstev, tudi za leto 2018? 

Luka Štumberger, odgovarjam na zapisane očitke, citiram: »Zmotilo me je seveda tvoje zbiranje 

informacij na neprimeren način. Tako tudi poizvedovanje in pisanje g. Zalarju na Nogometni zvezi 

Slovenije. Vedno sem na voljo komurkoli 24/7 za informacije glede ženskega nogometa na 

Gorenjskem in v NC Velesovo.«  Štumberger: V čem je moja komunikacija z g. Zalarjem, ki je 

vodja tekmovanj na Nogometni zvezi, neprimeren način zbiranja informacij, kot navajate? 

Sklepam, da ste seznanjeni z dejansko vsebino pogovora z g. Zalarjem, prosim navedite katere 

teme pogovora so za vas sporne? Zanimivo je tudi, da si dovolite interpretacijo »neprimeren 

način« pogovora s funkcionarjem NZS, glede na dejstvo, da je šlo za mojo osebno 

komunikacijo?  

V pričakovanju vašega odziva vas športno pozdravljamo, z veseljem pa sprejmemo vaše 

vabilo tudi na osebni pogovor. 

 

Cerklje, 4.10.2017 

 

Jaka Ciperle, Marko Bolka, Luka Štumberger      

Občinski svetniki, OS Cerklje na Gorenjskem 


